
Havde røget cigaretter siden jeg var ca 14år er idag 38år, og prøvet de fleste kendte afvennings 

metoder, tyggegummi med menthol, menthol plastre og nogle piller der kostede omkring 1000kr pr 

kur. samt hypnose.-Intet virkdede. 

 

Så prøvede jeg e-cigaretten da den blev udbredt i Danmark, og siden dag 1 har jeg været røgfri. Har 

idag været røgfri i snart 2 år, og har ikke haft lyst til cigaretter siden. 

 

Jeg er ½ vejs i prosessen på at komme ned på 0 mg nikotin, hvorffor vil i tage dette fra mig og 

mange andre.? 

 

Det er uden tvivel den bedste metode til at stoppe rygning, noget regering siden mine barnsben har 

været forkæmper for og brugt som begrundelse til at ligge flere og flere gebyer på tobakken. 

 

Jeg spare enorme summer penge ved at dampe, og mit helbred lugtesans og lungefunktion har ikke 

været bedre siden jeg begyndte at ryge. 

Hvor er det ulovlige eller forkerte i det? 

 

Får vi en erstatning i form af månedeligt støtte for ikke at kunne udføre vores arbejde eller leve 

vores liv på samme plan som vi kan me e cigaretten når vi nu skal til at ryge cigaretter igen. 

Sættes 20 cigaretter ned til 6-7kr pr pakke så det tilsvare de udgifter jeg har på dampen? 

 

Hvor ligger gevinsten for jer i dette. Eneste fordel jeg selv kan komme frem til, er at i igen får en 

masse penge ind på tobak afgifter og enorme udgifter til efterbehandling af syge mennesker.? 

 

Hilsen 

Bjørn Nielsen 

Højbjerg  
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